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Spørsmål til Hovudutval for samferdsel og mobilitet 2.12.2019 
 
Beklager litt sent stilt spørsmål, men håper fylkesrådmannen allikevel kan redegjøre for følgende på møtet; Gjennom to brev fra 
Stryn Kommune (27.8. og 8.11.2019) er vi blitt kjent med en søknad om løyve til forskottering av gangveg langs FV 60 Loen - 
Solvik / Rake. 
Et totalprosjekt på1058 meter med kost på 32 mill. Inkl. Mva I søknaden er behovet for gangveg godt begrunnet gjennom sterkt 
økende trafikk. Det kommer også fram at Stryn kommune ønsker å forskottere prosjektet og ikke vil kreve tilbakebetaling før 
prosjekta er prioritert og fullfinansiert i Fylkesplanene.  
Stryn kommune vil også dekke rentekostnadene fram til fylket er klar for prosjekta. 
 
Kan Fylkesrådmannen redegjøre for søknaden til Stryn, og den videre saksbehandlingen av søknaden. 
 
 
Gunnar Moland 
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